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Głowno, dn. 30 października 2019 r. 

OR.0002/17/19 

 

Protokół nr XVII/2019 
z sesji Rady Gminy Głowno odbytej w dniu 30 października 2019 roku 

w sali Ośrodka Upowszechniania Kultury w Bronisławowie. 

 

Ustawowa liczba radnych – 15 

                                                                        Faktyczna liczba radnych  

                                                                                        w dniu odbycia sesji – 15 

Liczba radnych obecnych – 13 

I. Obecni: 

- radni Rady Gminy Głowno według załączonej listy obecności (zał. nr  

  1 do protokołu), 

- Wójt Gminy Głowno Marek Jóźwiak, 

- Sekretarz Gminy Głowno Jolanta Szkup, 

                - Skarbnik Gminy Głowno Cezara Stokowska,  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

               - sołtysi Gminy Głowno według załączonej kopii listy obecności (zał. 

nr  

                 2 do protokołu - kopia), 

               - reporter „Wieści z Głowna i Strykowa” Agnieszka Wojcieszek. 

                  

II. Porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

4. Informacja przewodniczących o pracach komisji stałych w okresie 

od ostatniej sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy Głowno z działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Analiza oświadczeń majątkowych radnych oraz osób 

zobowiązanych ustawą do ich złożenia.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Powiatem Zgierskim celem realizacji zadania z 

zakresu administracji rządowej polegającego na udzielaniu 

nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu 

współpracy Gminy Głowno z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2020 r.  
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10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego 

wniosku sołectwa Popówek Włościański dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na 2020 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego 

wniosku sołectwa Karnków dotyczącego przeznaczenia środków 

funduszu sołeckiego na 2020 rok.  

12.  Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie sesji. 

 

Ustalenia. 

 

Ad. pkt 1. 

                Przewodniczący Rady Gminy Głowno Jarosław Chałubiec o godz. 

15
03

 otworzył XVII w obecnej kadencji sesję Rady i po powitaniu obecnych 

oświadczył, że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych 

(na ustawową liczbę 15 radnych), co pozwala na podejmowanie prawomocnych 

uchwał.  

 

Ad. pkt 2. 

                 Przewodniczący Rady  Jarosław Chałubiec stwierdził, że każdy radny 

przy zawiadomieniu o sesji otrzymał proponowany porządek obrad. Zapytał, czy 

odnośnie w/w porządku obrad ktoś ma inne propozycje, uwagi lub wnioski. 

Nie było.  

W związku z powyższym sam zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

punktu w brzmieniu: „podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie 

Gminy Głowno na 2019 rok” jako pkt 13. 

Nikt nie był przeciwny i w głosowaniu za wprowadzeniem tego punktu do 

porządku obrad 13 radnych było „za”.  

Następnie przewodniczący Rady poddał przyjęcie porządku obrad po 

wprowadzonej zmianie.  

Rada Gminy Głowno przyjęła porządek obrad XVII sesji 13 głosami „za”, na 13 

radnych uczestniczących w sesji i biorących udział w głosowaniu. 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4.  Informacja przewodniczących o pracach komisji stałych w okresie 

od ostatniej sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy Głowno z działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Analiza oświadczeń majątkowych radnych oraz osób 

zobowiązanych ustawą do ich złożenia.  
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8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Powiatem Zgierskim celem realizacji zadania z 

zakresu administracji rządowej polegającego na udzielaniu 

nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu 

współpracy Gminy Głowno z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2020 r. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego 

wniosku sołectwa Popówek Włościański dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na 2020 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego 

wniosku sołectwa Karnków dotyczącego przeznaczenia środków 

funduszu sołeckiego na 2020 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy 

Głowno na 2019 rok. 

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie sesji. 

 

Ad. pkt. 3.  

          Przewodniczący Rady Gminy Głowno Jarosław Chałubiec stwierdził, że 

protokół z XVI sesji odbytej w dniu 25 września 2019 r. był wyłożony do 

wglądu w pokoju nr 14 w Urzędzie Gminy Głowno i zamieszczony na stronie 

internetowej Urzędu Gminy. Dodał, że żadnych uwag dotychczas do niego nie 

zgłoszono. Zapytał, czy ktoś z radnych pragnie zabrać głos w tej sprawie.  

Głosu nikt nie zabrał, wobec powyższego poddał przyjęcie protokołu z XVI 

sesji Rady Gminy Głowno pod głosowanie. 

Rada Gminy Głowno przyjęła protokół z XVI sesji 12 głosami „za” i 1 

„wstrzymał się” - na 13 radnych uczestniczących w sesji i biorących udział w 

głosowaniu. 

 

Ad. pkt 4.  

         Informację z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Rolnictwa w wyniku nieobecności przewodniczącego przedstawiła Radna 

Dorota Kulawczyk, członek tej Komisji. Poinformowała zebranych, że Komisja 

odbyła swoje posiedzenie w dniu 11 października br., na którym dokonała 

analizy wniosków rad sołeckich złożonych do projektu budżetu na 2020 rok. 

Dodała, że informację w tym zakresie przedstawiła Komisji Skarbnik Gminy 

Głowno, która poinformowała członków Komisji, że wpłynęło 6 wniosków 

złożonych przez sołectwa i jeden wniosek złożony przez Prezesa OSP z Popowa 
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Głowieńskiego. Poinformowała Komisję, że omówiono również wnioski 

sołectw złożone na fundusz sołecki, które omówił Radosław Szczypkowski 

zajmujący się tymi sprawami w UG Głowno. Powiedziała, że wójt zadeklarował 

przyjęcie wszystkich wniosków do budżetu z uwagą, że ich realizacja będzie 

zależała od wysokości otrzymanych dotacji. Dodała, że w dalszej części wójt 

przedstawił 3 główne inwestycje, które pochłoną prawie 2 miliony złotych, co 

będzie miało wpływ na niezrealizowanie wszystkich złożonych wniosków przez 

sołectwa oraz radnych. Powiedziała, że Komisja w głosowaniu jednogłośnie 

poparła stanowisko wójta odnośnie realizacji głównych inwestycji w 2020 roku. 

Następnie Radna Kulawczyk poinformowała zebranych, że w drugim punkcie 

posiedzenia wójt omówił szczegółowo stan realizacji zadań inwestycyjnych 

zaplanowanych na 2019 rok. Dodała, że Komisja w głosowaniu pozytywnie 

oceniła realizacje tych zadań. Poinformowała zebranych, że w trzecim punkcie 

porządku posiedzenia w tzw. „sprawach różnych” Sekretarz Gminy Głowno 

poinformowała Komisję o złożeniu wniosku do Starostwa Zgierskiego o 

możliwość stworzenia punktu w UG Głowno nieodpłatnej pomocy prawnej, 

świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej. 

Powiedziała, że wniosek został pozytywnie rozpatrzony i w związku z tym na 

tej sesji będzie rozpatrywany projekt uchwały w tej sprawie. Dodała, że również 

w tym punkcie Komisja zapoznała się z informacją nt. składanych wniosków na 

zwrot akcyzy za paliwo rolnicze oraz wniosków „suszowych”.   

 Pytań i uwag do przedstawionej informacji z posiedzenia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Budżetu i Rolnictwa nie było. Wobec powyższego 

przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Radnego Michała Wójcika, 

przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Głowno. 

Radny Wójcik, przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poinformował zebranych, że jego Komisja odbyła swoje posiedzenie w dniu 23 

października br., na którym w pierwszym punkcie podjęła się wypracowania 

stanowiska odnośnie pisma pracownika GOPS dot. reorganizacji stanowisk w tej 

placówce. Dodał, że po zapoznaniu się z pismem oraz wyjaśnieniami złożonymi 

do niego (przez składającą pismo, wójta, radcy prawnego UG) Komisja uznała, 

że pismo nie jest skargą na wójta, tylko pismem informującym o zaistniałej 

sytuacji GOPS. Poinformował zebranych, że w drugim punkcie posiedzenia 

Komisja zajęła się skargą Pana Janusza Baranowskiego na bezczynność Wójta 

Gminy Głowno w sprawie zanieczyszczenia rzeki Mrogi, Mrożycy i Brzuśni. 

Powiedział, że po zapoznaniu się z przesłanymi z Głównego Inspektoratu 

Ochrony Środowiska dokumentami Komisja uznała, że zarzuty nie dotyczą 

wójta i Gminy Głowno tylko władz Miasta Głowna. Następnie przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował zebranych, że Komisja 

odnośnie pisma pracownika GOPS zebrała się drugi raz, ponieważ po zapytaniu 

przewodniczącego Rady Gminy Głowno radcy prawnego UG Głowno, czy 

pismo jest skargą, czy nie, radca wskazała, że jest to skarga. Dodał, że w 

związku z powyższym Komisja ponownie rozpatrzyła tą sprawę i po 



5 
 

przeanalizowaniu wszystkich dokumentów stwierdziła, że jest to skarga na 

wójta, ale bezzasadna. Powiedział, że Komisja wypracowała opinię w tej 

sprawie a także przygotowała projekt uchwały Rady Gminy Głowno w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Głowno wraz z uzasadnieniem.  

Pytań i uwag do przedstawionej informacji z posiedzenia Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji nie było. Wobec powyższego przewodniczący Rady będąc 

również przewodniczącym Komisji ds. Koordynacji Prac Organów Rady Gminy 

przedstawił informację z jej prac. Powiedział, że odbyła ona swoje posiedzenie 

w dniu 23 września 2019 br. i jak to ma w planie pracy zajęła się głównie 

przygotowaniem obecnej sesji Rady. Dodał, że omówiono projekty uchwał, 

które będą w dniu dzisiejszym procedowane a Wójt Gminy omówił sprawy i 

problemy bieżące Gminy. Z powodu nieobecności na sesji przewodniczącej 

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Praworządności przedstawił również 

krótką informację z posiedzenia tej komisji. 

 

Ad. pkt 5. 

         W tym punkcie obrad wójt Marek Jóźwiak przedstawił informację ze 

swojej działalności między sesjami, tj. od 25 września 2019 r. szczegółowo 

omawiając spotkania, w których uczestniczył (zał. nr 3 do protokołu). 

Pytań i uwag do przedstawionej informacji nie było. 

 

Ad. pkt 6. 

      Przewodniczący Rady Jarosław Chałubiec zwracając się do radnych zapytał 

czy mają jakieś interpelacje lub zapytania. 

Nie było. 

W związku z tym przeszedł do realizacji następnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. pkt 7. 

       Przewodniczący Rady stwierdził, że zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym podmiot dokonujący analizy oświadczeń majątkowym, czyli w 

naszym przypadku wójt oraz przewodniczący rady muszą w terminie do 30 

października każdego roku przedstawić radzie gminy informację o osobach, 

które nie złożyły oświadczenia, lub złożyły po terminie, stwierdzonych 

nieprawidłowościach i działaniach podjętych w związku ze stwierdzonymi 

nieprawidłowościami. Następnie przedstawił informację dot. oświadczeń 

majątkowych złożonych przez radnych Gminy Głowno (zał. nr 4 do protokołu – 

kopia). 

Wójt Gminy Głowno przedstawił informację o oświadczeniach majątkowych 

złożonych do niego przez pracowników samorządowych (zał. nr 5 do protokołu 

– kopia). 
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Ad. pkt 8. 

       W tym punkcie obrad i następnych Rada Gminy Głowno przystąpiła do 

rozpatrywania projektów uchwał przedłożonych przez Wójta Gminy Głowno.; 

Pierwszy z nich dotyczył wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z 

Powiatem Zgierskim celem realizacji zadania z zakresu administracji rządowej 

polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej. 

Poproszona o kilka słów wyjaśnienia do projektu uchwały powiedziała, że 

Gmina Głowno wystąpiła do Starostwa Powiatowego w Zgierzu z wnioskiem o 

utworzenie w Urzędzie Gminy punktu udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, 

świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej. 

Dodała, że po weryfikacji wniosku Starostwo wyraziło zgodę na utworzenie 

takiego punktu i stąd taki projekt uchwały. Dodała, że będzie to według niej 

bardzo dobra sprawa dla mieszkańców Gminy Głowno (i nie tylko) z uwagi na 

lokalizacje tego punktu oraz zakres porad, które będą mogli uzyskać. 

Pytań i uwag nie było. 

W związku z powyższym przewodniczący Rady po uprzednim zapytaniu Rady o 

możliwość nieczytania całego projektu uchwały i po uzyskaniu na to zgody 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Powiatem Zgierskim celem realizacji zadania z zakresu 

administracji rządowej polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy 

prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji 

prawnej, 13 głosami „za”, na 13 radnych obecnych na sesji i biorących udział w 

głosowaniu (zał.nr 6 do protokołu). 

 

Ad. pkt 9. 

      Kolejny rozpatrywany projekt uchwały dotyczył przyjęcia Rocznego 

programu współpracy Gminy Głowno z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 r. 

Sekretarz Gminy wyjaśniła, że działania samorządu jak i organizacji 

pozarządowych na rzecz mieszkańców Gminy uzupełniają się, co pozwala na 

efektywniejsze i skuteczniejsze realizowania celów nadrzędnych, takich jak 

rozwój społeczno-gospodarczy, zaspakajanie potrzeb społecznych oraz 

podnoszenie poziomu życia mieszkańców Gminy Głowno. Dodała, że dążąc do 

prawidłowej realizacji zadań oraz biorąc pod uwagę konieczność określenia 

zasad oraz obszarów współpracy pomiędzy Gmina Głowno a organizacjami 

pozarządowymi opracowany jest ten program. Powiedziała, że został poddany 

konsultacji i jest podobny do obowiązującego w roku bieżącym. 
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Przewodniczący Rady poinformował radnych, że na posiedzeniach komisji wójt 

proponował zwiększenie kwoty na realizacje zadań z 22 tys. zł do 30 tys. zł. 

Powiedział, że w związku z powyższym podda pod głosowanie autopoprawkę 

wójta do tego projektu uchwały. 

Rada Gminy Głowno opowiedziała się za wniesieniem autopoprawki – 13 

głosami „za”. 

Następnie przewodniczący Rady po uzyskaniu zgody na nieczytanie całego 

projektu uchwały poddał go pod głosowanie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Rocznego programu 

współpracy Gminy Głowno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 r. - 13 głosami „za”, 

na 13 radnych obecnych na sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 7 do 

protokołu). 

 

Ad. pkt 10. 

                W tym punkcie obrad Rada Gminy Głowno rozpatrzyła projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa 

Popówek Włościański dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego 

w 2020 roku. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w ww. sprawie a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia ponownie 

uchwalonego wniosku sołectwa Popówek Włościański dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2020 roku 13 głosami „za”, na 

13 radnych obecnych na sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 8 do 

protokołu). 

 

Ad. pkt 11. 

         Kolejny projekt uchwały, który rozpatrzyła Rada Gminy Głowno również 

dotyczył rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Karnków 

dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2020 roku. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że są uwagi i zastrzeżenia do tego wniosku, 

ponieważ różne są interpretacje dotyczące możliwości przeznaczenia środków 

na wnioskowany cel (zakup pojemników na śmieci).  

Sołtys wsi Karnków Henryk Kapka powiedział, że będą na szkoleniu dla 

sołtysów odnośnie funduszu sołeckiego wykładowca na pytania o możliwość 

zakupu dla mieszkańców pojemników na śmieci stwierdził, że jest to dobry 

wniosek a wójt odpowiada tylko merytorycznie za realizację wniosku.   
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Przewodniczący Rady stwierdził, że mimo różnych interpretacji dotyczących 

zakupu pojemników na śmieci on będzie głosował za przyjęciem tego wniosku. 

Wójt marek Jóźwiak powiedział, że on stoi na straży prawa i po konsultacjach 

podjął decyzję o odrzuceniu wniosku. Dodał, że wykładowca nie odpowiada 

prawnie za podejmowane przez niego decyzje.  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w ww. sprawie a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia ponownie 

uchwalonego wniosku sołectwa Karnków dotyczącego przeznaczenia środków 

funduszu sołeckiego w 2020 roku 11 głosami „za”, 1 „przeciw” i 1 „wstrzymał 

się”, na 13 radnych obecnych na sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 9 

do protokołu). 

 

Ad. pkt 12.  

        Następny z rozpatrywanych przez Radę Gminy Głowno projekt uchwały 

dotyczył skargi na działalność Wójta Gminy Głowno. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków mi Petycji Michał Wójcik 

powtórzył, że jego Komisja dwukrotnie rozpatrywała tą sprawę i na ostatnim 

posiedzeniu jednogłośnie zdecydowała, że skarga jest bezzasadna. Dodał, że w 

związku z tym opracowała dla Rady Gminy Głowno projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem, który wyraża stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 

tej sprawie. 

Przewodniczący Rady zwracając się do radnych zapytał, czy ktoś z nich 

chciałby zabrać głos w tej nie sprawie. 

Nikt się nie zgłosił. 

W związku z powyższym przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w 

ww. sprawie a następnie poddał go pod głosowanie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie skargi na działalność Wójta 

Gminy Głowno 12 głosami „za” i 1 „przeciw”, na 13 radnych obecnych na sesji 

i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 10 do protokołu). 

   

Ad. pkt 13. 

         Przewodniczący Rady powiedział, że ostatni z rozpatrywanych projektów 

uchwał dotyczy zmian budżetu i w budżecie Gminy Głowno na 2019 rok. 

Poproszona o wyjaśnienia Skarbnik Gminy omówiła pokrótce projekt tej 

uchwały, który był już omawiany na posiedzeniach komisji stałych Rady. 

Powiedziała m.in., że w projekcie zwiększa się budżet Gminy Głowno po 

stronie dochodów i wydatków o kwotę 100.000 zł (wyjaśniała w których 

działach). Omówiła również załączniki tego projektu uchwały. 
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Pytań i uwag do projektu uchwały nie było. 

Wobec powyższego przewodniczący Rady po uzyskaniu zgody na nieczytanie 

całego projektu uchwały poddał go pod głosowanie. 

Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu i w budżecie 

Gminy Głowno na 2019 rok 13 głosami „za”, na 13 radnych obecnych na sesji i 

biorących udział w głosowaniu (zał. nr 11 do protokołu). 
 

Ad. pkt 17. 

               W tym punkcie porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Głowno 

Jarosław Chałubiec poprosił zebranych o zadawanie pytań, zgłaszanie uwag i 

wniosków odnośnie spraw bieżących dotyczących gminy i jej mieszkańców.  

Rozpoczynając ten punkt stwierdził, że czekają nas trudne decyzje związane z 

odbiorem odpadów komunalnych, które wynikają ze zmian w ustawie o 

utrzymaniu czystości i porządku w gminie. 

Wójt Marek Jóźwiak powiedział, że rozmawiał z przedstawicielem jednej z firm 

odbierającej odpady i dowiedział się, że np. koszt odbioru odpadów 

wielkogabarytowych w ciągu dwóch ostatnich lat zwiększył się z 300 zł do 

ponad 1000 zł.   

Sołtys wsi Popówek Włościański Bożena Bursiak zadała pytanie, co zrobić, aby 

w razie awarii dodzwonić się do Zakładu Energetycznego. Następnie zapytała, 

czy są osoby na terenie Gminy, które nie płaca za odbiór śmieci. 

Sekretarz Gminy odpowiedziała, że sprawa wygląda tak jak z innymi 

podatkami, czyli są również mieszkańcy, którzy nie płacą za odbiór odpadów. 

Powiedziała, że Urząd Gminy wysłał 400 upomnień w tej sprawie, część 

zapłaciła a są jednak tacy, co notorycznie nie płacą. 

Przewodniczący rady zwrócił się z apelem do sołtysów, aby zwracali się do 

swoich mieszkańców o regulowanie  swoich zobowiązań finansowych. Dodał, 

żeby również zwracano uwagę, co się wrzuca do określonych pojemników, czy 

worków. 

Sołtys wsi Wola Zbrożkowa poruszył sprawę udrażniania przepustów. 

Powiedział, że nic w tej sprawie się nie robi. 

 Przewodniczący Rady zwrócił uwagę sołtysowi, że to jest droga powiatowa i to 

Powiat powinien zrobić.  

Sekretarz Gminy poinformowała zebranych, że jeśli chodzi o drogi powiatowe, 

to nie ma do kogo się zwrócić, bo nie ma jeszcze zatrudnionego nowego 

pracownika w miejsce poprzedniego. 

Radny Andrzej Jankowski zgłosił awarie oświetlenia ulicznego w Woli 

Lubiankowskiej przy posesji nr 15. 

Taki sam problem zgłosili Radny Dawid Krawczyk w Lubiankowie (przy nr 33) 

i Radny Michał Wójcik w Antoniewie (przy nr 17). 
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Sołtys wsi Ostrołęka zgłosiła wniosek o zamontowanie na drodze powiatowej 

biegnącej prze wieś progów zwalniających.   

Sekretarz poinformowała sołtysa, że w tej sprawie należy złożyć stosowne 

pismo.   

Radny Piotr Kierus mając na uwagę prace wykonane przy Domu Ludowym w 

Kadzielinie powiedział, że bardzo dużo udało się zrobić. Dodał, że jest jeszcze 

prośba mieszkańców, aby dowieźć na teren Domu Ludowego jeszcze jedną 

przyczepę tłucznia. 

Więcej pytań, uwag i wniosków nie było.   

 

Ad. pkt 18. 

         Przewodniczący Rady Jarosław Chałubiec stwierdził, że na tym 

wyczerpany został porządek obrad i w związku z powyższym  zamyka XVII 

sesję Rady Gminy Głowno (godz. 16
05

). 

Na tym protokół zakończono. 

(pełny zapis transmisji sesji znajduje się na stronie internetowej pod adresem 

crv.pl a w wersji elektronicznej do odsłuchu znajduje się w biurze Rady Gminy 

Głowno) 

Wydruk głosowań załączono do protokołu. 

 

Protokół sporządził: 

                                                                                     Obradom przewodniczył: 

 

 

 
 
 


